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Dobrý den, ahoj 
velmi nás mrzí vyhrocená situace kolem výjezdu juniorské reprezentace, určitě jako rodiče nechceme působit zbytečné 
problémy, chceme jen bezpečně dopravit své dítě a svého psa na místo určení. Bohužel hromadná přeprava tak jak je 
prezentována manažerkou Renatou Mandovou dle veterinární správy ani možná není. Jako zákonní zástupci dítěte a majitelé 
psa jsme za oba zodpovědní a nemůžeme toto akceptovat. Jsme schopni dopravit Vaška Jiráska a jeho fenu Caddy na místo 
konání závodů o den dříve, aby byli oba odpočatí, bez zbytečného stresu a připravení podávat výkony. Žádáme tímto výbor o 
povolení této individuální dopravy a dále o možnost umístění Caddy v průběhu akce v našem autě v kempu přímo v místě 
konání závodů, vzhledem k nedávnému úrazu oka bychom jí velmi rádi měli pod kontrolou. Caddy bude doprovázena 
lékařskou zprávou od MVDr. Jiřího Beránka že je schopna se závodů zúčastnit. Vždy bude samozřejmě připravená včas na 
místě svého běhu a kde bude potřeba. Tuto žádost jsme prvotně odeslali na manažerku juniorské reprezentace Renatu 
Mandovou a bylo nám odpovězeno že Vašek může odstoupit, případně že bude vyloučen pokud s Caddy nepojede autobusem. 
Nevidíme pro to žádný důvod, Vašek rozhodně neodstupuje a proto se obracíme na výbor klubu agility jako nadřízený orgán 
manažerce reprezentace.  
Předem moc děkujeme za odpověď a přejeme klidné dny 
Martina Jírová a Milan Jirásek 
rodiče Václava Jiráska 

 


